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ZAPISNIK 
 39. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

39. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 27. rujna 2022. (utorak), s početkom u 17:00 sati, u 
prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
Marko Drpić, ravnatelj prometnog redarstva 
Vedran Kirazić 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Rijeka plus – a) problem – pilomat u Ulici Blaža Polića 

                                 b) stupići na ostalim lokalitetima 
2. Prometno redarstvo – problem parkinga  
3. Prijedlog izmjene financijskog plana za razdoblje 2023.- 2025. godine 
4. Dopisi građana 
5. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 38. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-16 
Rijeka,  27. rujan 2022. 
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AD. 1 

Nakon brojnih dopisa upućenih nadležnim službama vezanih uz problematiku stupića na raznim 
lokacijama mjesnog odbora Brajda-Dolac, a posebno sa stupićima u Krešimirovoj ulici te problema 
s pilomatom u Ulici Blaža Polića koji nikako da se stavi u funkciju, na 39. sjednicu VMO Brajda-Dolac 
pozvani su predstavnici Rijeka Plusa i Prometnog redarstva. 
Sjednici su se odazvali ravnatelj direkcije prometnog redarstva Marko Drpić i predstavnik Rijeka 
Plus-a Vedran Kirazić. 
 
a) problem – pilomat u Ulici Blaža Polića 
Predsjednik VMO Igor Sušić prisutnima je obrazložio probleme u Ulici Blaža Polića gdje je 
sredstvima malih komunalnih akcija 2008. godine postavljen pilomat koji već duže vrijeme nije u 
funkciji.  
Vedran Kirazić izvjestio je prisutne da su započeli radovi na popravku pilomata, izveden je temelj a 
elektroinstalacijski radovi cijevi za hidrauliku su u tijeku. Predsjednika je zanimala informacija koga 
će se moći kontaktirati, tko će imati pravo nalaziti se u bazi korištenja, te zamolio da se pošalje 
dopis mjesnom odboru prije puštanja pilomata u funkciju. 
Ravnatelj Prometnog redarstva Marko Drpić izvijestio je Vijeće da se Ulica Blaža Polića obilazi tri 
puta tjedno te da je u posljednjih mjesec dana izdano 52 mjere. Navodi kako je problem i s lošom 
signalizacijom. Sa desne strane se nalazi znak zabranjenog parkiranja i zaustavljanja pa sa lijeve 
strane vozila staju na nogostup. Činjenica je da se ne radi o prometnici već o zoni ograničenog 
pristupa u kojoj nema izrazitih problema protočnosti i sigurnosti prometa te je ista i zatvorena 
fizičkom barijerom-pilomatom te smatra da se radi o problemu koji prvenstveno treba otkloniti 
tehničkim rješenjem. Predložio je da se uputi dopis Komunalnom redarstvu s molbom da se bez 
dozvole ne puštaju vozila te da se svi zajedno trebamo ozbiljnije organizirati. 
 

 

b) stupići na ostalim lokalitetima 
razgovaralo se o  postavljanju novih i sanaciji ranije postavljenih stupića kod Kapucinske crkve i 
u Krešimirovoj ulici. Predstavnik Rijeka Plusa odgovorio je da će ići po prioritetima i bez 
posebnog odobrenja grada pošto se radi o starim pozicijama. 
Predsjednik Vijeća postavio je pitanje tko treba snositi troškove sanacije oštećenja stupića jer 
se u većini slučajeva ne otkrije počinitelj. Predstavnik Rijeka plusa odgovorio je da se 
novonastala oštećenja prijave mailom Rijeka plusu te će oni dalje postupati. 
Vedran Kirazić izvijestio je Vijeće o  oko 15.000,00 kn neutrošenih sredstava troškova iz 
prioriteta za 2022. godinu te predložio da Vijeće da svoje mišljenje gdje da se ta sredstva 
utroše. 
Nakon rasprave predloženo je da se napravi elaborat za postavljanje znaka zabrane prometa 
sa prometnom pločom ali vijeće će tu odluku donijeti na slijedećoj sjednici. 
Vijećnica Helena Pehovac Baričević zamolila je informaciju da li se mogu postaviti usporivači 
prometa u Ciottinu ulicu kod Kapucinske crkve. Predstavnik Rijeka Plusa odgovorio je da je u 
planu nabava radara koji će se na prijedloge vijeća mjesnih odbora postavljati na tražene 
lokacije s ciljem utvrđivanja da li je medijan veći od ograničenja. 
 
 
Zaključak: 

- u tijeku su radovi na poravku pilomata u Ulici Blaža Polića. 
- obavijestiti komunalno redarstvo da se na lokaciju ne puštaju vozila bez dozvole. 
- postavljanje novih i sanacija postojećih stupića kod Kapucinske crkve i u Krešimirovoj 

ulici raditi će se po prioritetima, a oštećenja se prijavljuju Rijeka plusu 
- na idućoj sjednici u studenom temeljom obavijesti Rijeka plusa o neutrošenim 

sredstvima iz prioriteta za 2022. u iznosu od 15000 kn odrediti će se nove stavke 
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AD. 2 
 
Vijeće je na prethodnoj sjednici raspravljalo o  prijavi stanarke Ulice 1. maja o nelegalnom 
parkiranju na površini gdje se nekada nalazio kućni broj 4 . Ravnatelj prometnog redarstva rekao je 
da se radi o problemu parkiranih vozila na neuređenoj površini bez asfaltnog zastora te nije u 
nadležnosti ove službe. Prometni znak B36 “Zabrana zaustavljanja i parkiranja“ označava stranu 
ceste na kojoj je zabranjeno parkiranje i zaustavljanje vozila, no isti se ne odnosi na predmetnu 
površinu. Informaciju što je u planu izgradnje na čestici gdje se nalazila zgrada sa kućnim brojem 
4. Vijeće još nije zaprimilo. 
 
Zaključak: 
Prometno redarstvo ne može postupati na predmetnoj lokaciji.   
 
 
AD. 3 
Vijeće je raspravljao o mogućnosti smanjenja troškova financijskog plana za  razdoblje 2023. – 
2025. godine. Nakon rasprave Vijeće je donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: 
Vijeće neće smanjivati troškove Financijskog plana  za razdoblje 2023. 2025. 

 
 
AD 4 
 Dopisa građana nije bilo. 
 
 
AD 5 
U Ulici Erazma Barčića kod HAK-a na kolniku su bili postavljeni stupići koji sad fale. 
Vijećnica Gordana Šopić uočila je rupu na nogostupu u Studentskoj ulici a Vijećnica Iva Sušić 
moli da se obavijeste nadležne službe da se oreže raslinje koje se iz Doma Sindikata Franjo 
Belulović širi na Krešimirovu ulicu. 
 
 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 

 
                  Miomira Milovanović Berić Igor Sušić 

  


